

P2P DISPATCH

PATHWAYS TO PROSPERITY eBULLETIN

Pathways to Prosperity 2025 National Conference

**Investing in Canada's Shared Future: Pathways to
Possibilities**

November 24-25, 2025: P2P 2025 National Conference
In Person and Virtual

**November 26, 2025: P2P-FCFA Conference for Local Immigration
Partnerships and Réseaux en immigration francophone**
In Person and Virtual

Halifax Convention Centre, Halifax

We are pleased to announce that the call for proposals for workshops, roundtables, and posters for the Pathways to Prosperity 2025 National Conference is [now open](#). Registration for the conference is also [open](#).

Pathways to Prosperity will be holding its 13th Annual National Conference at the Halifax Convention Centre in Halifax on November 24 - 26, 2025. A virtual option will also be available on these dates.

On Monday November 24 and Tuesday November 25, the Pathways to Prosperity 2025 National Conference will take place, with a welcome reception planned for the evening of November 23. The conference will include a keynote address, plenary sessions, workshops, roundtable discussions, posters, interactive activities, and lots of opportunities to network with colleagues. All interested parties are welcome to attend this event.

On Wednesday November 26, we will be hosting the P2P-FCFA Conference for Local Immigration Partnerships and Réseaux en immigration francophone. This is an opportunity for LIPs and RIF to share information and achievements, discuss common challenges and solutions, and develop new connections and collaborations. The day will include a plenary session, workshops, roundtable discussions, as well as the P2P Hackathon. All interested parties are welcome to attend this event.

To be inclusive, we will be providing simultaneous interpretation

REGISTRATION NOW OPEN

2025

**Pathways to Prosperity
2025 National
Conference**

**Investing in Canada's
Shared Future: Pathways
to Possibilities**



November 23, 2025:

Gender-Based Violence
Response Forum
In Person

November 24 - 25, 2025:

P2P 2025 National
Conference
In Person and Virtual

November 26, 2025:

P2P-FCFA Conference for
Local Immigration
Partnerships and Réseaux
en immigration francophone
In Person and Virtual

November 27, 2025:

National LIP Network
Summit
In Person

Halifax Convention Centre

Register Here

for the keynote speaker and plenary sessions (both in person and virtually).

[Register here](#)

Call for Proposals for Workshops and Roundtables

We will be holding in-person and virtual concurrent workshop and roundtable sessions during the P2P 2025 National Conference and the P2P-FCFA Conference for LIPs and RIF.

Proposals may be submitted for:

- In-person workshops and roundtables at the P2P 2025 National Conference on November 24 and 25 at which all presenters and moderators must have committed to attend in person in Halifax
- In-person workshops and roundtables at the P2P-FCFA 2025 Conference for LIPs and RIF on November 26 at which all presenters and moderators must have committed to attend in person in Halifax
- Virtual workshops and roundtables during the P2P 2025 National Conference on November 24 and 25 at which all presenters and moderators will be remote
- Virtual workshops and roundtables at the P2P-FCFA 2025 Conference for LIPs and RIF on November 26 at which all presenters and moderators will be remote

[Click here for more information and to submit a workshop and/or roundtable proposal](#)

Call for Proposals for Posters

On the evening of November 24, an in-person poster session accompanying a cocktail reception will be held to showcase the work of attendees. You may choose to present your poster in person (with a version also available on the virtual conference platform) or only virtually.

[Click here for more information and to submit a poster proposal](#)

Gender-Based Violence Response Forum

November 23, 2025

In Person

Halifax Convention Centre, Halifax

The National Gender-Based Violence (GBV) Strategy for Agencies Serving Immigrants Project is **hosting the 3rd GBV Response Forum at P2P**. This half-day event will take place on **Sunday November 23 from 12:30 PM to 5:00 PM** (lunch included). We invite conference participants to continue the conversation about addressing GBV with our national partners. Together, we will explore how agencies serving newcomers, immigrants, and

Registration and Hotel Information

Registration

For information about registration fees and to register for the conference, [please click here](#). Note that early bird registration fees are available until September 30 only.

Hotel Information

A block of rooms has been reserved in the following hotels in Halifax at a short walking distance from the Halifax Convention Centre. Our room block always fills up quickly so be sure to book early to guarantee your room.

The Sutton Place Hotel

A block of rooms has been reserved at the Sutton Place Hotel in Halifax (1 min walk from the convention centre) for the conference dates. The rate is \$209.00 per night for a Standard King/Double Queen or Premium Room, subject to availability. [Please click here](#) to book your accommodation or call the hotel at 1-902-932-7548 or 1-888-378-8866 and provide the code **2025P2P**.

The Prince George Hotel

A block of rooms has been reserved at the Prince George Hotel in Halifax (2-3 min walk from the convention centre) for the conference dates. The rate is \$205.00 per night for a Deluxe King/Double Queen, subject to availability. [Please click here](#) to book your accommodation.

Cambridge Suites Hotel

A block of rooms has been reserved at the Cambridge Suites Hotel in Halifax (4-5 min walk from the convention centre) for the conference dates. The rate is \$185.00 per night for

refugees can empower safer spaces and strengthen their GBV responses using trauma- and violence-informed, survivor-centred approaches. This is an opportunity to connect, share insights, and deepen our collective efforts to address GBV in immigrant-serving contexts.

[Register here](#)

National LIP Network Summit

November 27, 2025

In Person

Halifax Convention Centre, Halifax

The 2025 National LIP Network Summit will take place on November 27, 9:00 AM to 3:00 PM. This event is an opportunity for LIP staff from across Canada to think both practically and creatively about collaboration and mutual support. This event is aimed at LIP staff specifically. Due to space limitations, we ask that only one staff member per LIP register for this event.

[Register here](#)

Sharing Settlement and Integration Practices that Work

New Video and Brief Now Available

We are excited to announce that a new video and brief on promising practices in settlement and integration are now available on the P2P website. Funded by Immigration, Refugees and Citizenship Canada (IRCC), P2P's Promising Practices project highlights promising practices in immigrant settlement and integration with an empirical basis for their effectiveness. This includes video interviews of those who developed and are administering the practices, and briefs that highlight the key aspects of the practices that make them effective and innovative.

Featured Practice

Alternative Cooperative Savings and Credit Program

Organization: Woveo

a Studio Single/Double Room, subject to availability.

Please click here to book your accommodation.



*BECOME A
SPONSOR OR
AN EXHIBITOR*

**Pathways to
Prosperity
2025 National
Conference**

communications@p2pcanada.ca

www.p2pcanada.ca



About the Program: Woveo's Alternative Cooperative Savings and Credit Program helps newcomers to Canada and underserved individuals build credit histories, access low-cost credit, and improve their financial stability. The program offers a digital platform for group-based saving and lending, grounded in culturally familiar cooperative models such as rotating savings and credit associations (ROSCAs). On the platform, members can join or create credit or savings groups within trusted communities, such as social groups, private or professional associations, or local organizations. Credit group repayments are reported to Equifax, a major Canadian credit bureau, enabling members to establish formal credit profiles. Savings groups encourage regular contributions toward shared financial goals. Woveo also offers interest-free emergency credit, default protection, and partnerships with credit unions to help eligible members access low-interest loans. Founded by immigrants, Woveo partners with foundations, associations, and organizations to serve their members through peer-supported financial tools. By blending cooperative financial models with modern technology, Woveo helps promote financial inclusion and supports faster integration into the Canadian financial system.

[Read the brief](#)

[Watch the video](#)



Share This
Email



Share This
Email



Share This
Email

VIRTUAL WORKSHOP SERIES



Pathways to Prosperity launched its annual Virtual Workshop Series in May 2025. The series takes place on the second Tuesday of each month at 1:00 PM ET. These sessions present results from projects conducted by P2P and its partners, and discussions on current issues of wide interest. Stay tuned for details on the next workshop!



**PATHWAYS TO
PROSPERITY**
Promoting Welcoming Communities in Canada



If you were unable to attend our previous workshops on Understanding and Addressing Changing Attitudes toward Migrants and Immigration in Canada and Supporting the Mental Health of Newcomers, please click here for the recordings and presentations.



**VOIES VERS LA
PROSPÉRITÉ**
Promouvoir des communautés accueillantes au Canada

**Numéro
juin 2025**

LA DÉPÊCHE VVP

BULLETIN ÉLECTRONIQUE DE VOIES VERS LA PROSPÉRITÉ

Conférence nationale 2025 de Voies vers la prospérité

Investir dans l'avenir commun du Canada : voies vers de nouvelles possibilités

24-25 novembre 2025 : Conférence nationale 2025 de VVP
En personne et En ligne

26 novembre 2025 : Conférence VVP-FCFA pour les Partenariats locaux d'immigration et les Réseaux en immigration francophone
En personne et En ligne

Centre de convention de Halifax, Halifax

Nous sommes heureux d'annoncer que l'appel à propositions pour les ateliers, les tables-rondes et les affiches pour la Conférence nationale 2025 de Voies vers la prospérité est [maintenant ouvert](#). Les inscriptions à la conférence sont [également ouvertes](#).

Voies vers la prospérité tiendra sa 13e Conférence nationale annuelle au Centre de convention de Halifax, à Halifax, du 24 au 26 novembre 2025. Il sera également possible de participer en ligne à cette conférence.

Les lundi 24 et mardi 25 novembre, la Conférence nationale 2025 de Voies vers la prospérité aura lieu, avec une réception de bienvenue prévue dans la soirée du 23 novembre. La conférence comprendra un discours d'ouverture, des séances plénières, des ateliers, des tables-rondes, des affiches, des activités interactives et de nombreuses occasions de nouer des contacts avec des collègues.

Le mercredi 26 novembre, nous accueillerons la conférence VVP-FCFA 2025 pour les Partenariats locaux d'immigration et les Réseaux en immigration francophone. Il s'agit d'une occasion pour les PLI et les RIF de partager des informations et des réalisations, de discuter des défis et des solutions communes, et de développer de nouveaux liens et collaborations. La journée inclura une séance plénière, des ateliers, des tables-rondes ainsi que le Hackathon VVP. Toutes les parties intéressées sont invitées à participer à cet événement.

Pour être inclusifs, nous assurerons l'interprétation simultanée de l'orateur principal et des séances plénières (en personne et virtuellement).

[Inscrivez-vous ici](#)

**LES INSCRIPTIONS
SONT MAINTENANT
OUVERTES**

2025

**Conférence nationale 2025
de Voies vers la prospérité**

**Investir dans l'avenir
commun du Canada : voies
vers de nouvelles possibilités**



23 novembre 2025 :

Forum sur les réponses à la violence fondée sur le genre
En personne

24 - 25 novembre 2025 :

Conférence nationale 2025 de VVP
En personne et En ligne

26 novembre 2025 :

Conférence VVP pour les Partenariats locaux d'immigration et les Réseaux en immigration francophone
En personne et En ligne

27 novembre 2025 :

Sommet national du réseau des PLI
En personne

**Centre de convention de
Halifax**

[Inscrivez-vous ici](#)

**Informations sur
l'inscription et sur**

Appel à propositions pour les ateliers et les tables-rondes

Nous organiserons des ateliers et des tables-rondes simultanés, en personne et virtuels, lors de la Conférence nationale 2025 de VVP et de la conférence VVP-FCFA pour les PLI et les RIF.

Des propositions peuvent être soumises pour :

- Des ateliers et tables-rondes en personne lors de la conférence nationale 2025 de VVP, les 24 et 25 novembre, auxquels tous les présentateurs et modérateurs doivent s'être engagés à participer en personne à Halifax.
- Des ateliers et tables-rondes en personne lors de la conférence VVP-FCFA 2025 pour les PLI et les RIF, le 26 novembre, auxquels tous les présentateurs et modérateurs doivent s'être engagés à participer en personne à Halifax.
- Des ateliers et tables-rondes virtuels lors de la conférence nationale 2025 de VVP, les 24 et 25 novembre, auxquels tous les présentateurs et modérateurs seront présents à distance.
- Des ateliers et tables-rondes virtuels lors de la conférence VVP-FCFA 2025 pour les PLI et les RIF, le 26 novembre, auxquels tous les présentateurs et modérateurs seront présents à distance.

Cliquez ici pour plus d'informations sur comment soumettre une proposition pour des ateliers et/ou tables-rondes

Appel à propositions pour affiches

Le soir du 24 novembre, une séance d'affiches en personne accompagnée d'un cocktail sera organisée pour présenter les travaux des participants. Vous pouvez choisir de présenter votre affiche en personne (avec une version également disponible sur la plateforme de conférence virtuelle) ou uniquement virtuellement.

Cliquez ici pour plus d'informations sur comment soumettre une proposition pour des affiches

Forum sur les réponses à la violence fondée sur le genre

23 novembre 2025

En personne

Centre de convention de Halifax, Halifax

La Stratégie nationale contre la violence basée sur le genre (VBG) pour les organismes au service des immigrants **organise le 3e Forum sur la réponse à la violence fondée sur le genre à VVP**. Cet événement d'une demi-journée aura lieu le **dimanche 23 novembre de 12h30 à 17h00** (dîner compris). Nous invitons les participants à la conférence à poursuivre la conversation sur la lutte contre la violence basée sur le genre avec nos partenaires nationaux. Ensemble, nous explorerons comment les organismes

les hôtels

Inscription

Pour obtenir des informations sur les frais d'inscription et pour vous inscrire à la conférence, veuillez [cliquer ici](#). Veuillez noter que les frais d'inscription anticipés sont disponibles uniquement jusqu'au 30 septembre.

Informations sur les hôtels

Un bloc de chambres a été réservé dans les hôtels suivants à Halifax, à quelques minutes à pied du Centre de convention de Halifax. Nos chambres sont toujours très rapidement réservées, alors assurez-vous de réserver tôt pour garantir votre chambre.

L'hôtel Sutton Place

Un bloc de chambres a été réservé à l'hôtel Sutton Place à Halifax (à 1 minute à pied du Centre de convention de Halifax) pour les dates de la conférence. Le tarif est de 209,00 \$ par nuit pour une chambre standard avec lit king ou deux lits queen ou une chambre premium, sous réserve de disponibilité. [Veuillez cliquer ici](#) pour réserver votre hébergement ou appeler l'hôtel au 1-902-932-7548 ou au 1-888-378-8866 et fournir le code **2025P2P**.

The Prince George Hotel

Un bloc de chambres a été réservé à l'hôtel Prince George à Halifax (à 2-3 minutes à pied du Centre de convention de Halifax) pour les dates de la conférence. Le tarif est de 205,00 \$ par nuit pour une chambre Deluxe King/Double Queen, sous réserve de disponibilité. [Veuillez cliquer ici](#) pour réserver votre hébergement.

Cambridge Suites Hotel

Un bloc de chambres a été réservé à l'hôtel Cambridge Suites à Halifax (à 4-5 minutes à

au service des nouveaux arrivants, des immigrants et des réfugiés peuvent créer des espaces plus sûrs et renforcer leurs réponses à la VBG en utilisant des approches tenant compte des traumatismes et de la violence et centrées sur les survivantes. Il s'agit d'une occasion de nouer des liens, de partager des idées et d'approfondir nos efforts collectifs pour lutter contre la VBG dans les contextes où des immigrantes sont prises en charge.

[Inscrivez-vous ici](#)

Sommet national du réseau des PLI

27 novembre 2025

En personne

Centre de convention de Halifax, Halifax

Le Sommet national du réseau des PLI 2025 aura lieu le 27 novembre, de 9h00 à 15h00. Cet événement est l'occasion pour le personnel des PLI de tout le Canada de réfléchir de manière pratique et créative à la collaboration et au soutien mutuel. Cet événement s'adresse spécifiquement au personnel des PLI. En raison du nombre limité de places, nous demandons qu'un seul membre du personnel par PLI s'inscrive à cet événement.

[Inscrivez-vous ici](#)

Partager des pratiques d'établissement et d'intégration qui fonctionnent

Une nouvelle vidéo accompagnée de son dossier est disponible

Nous sommes ravis d'annoncer qu'une nouvelle vidéo et son dossier d'information sur les pratiques exemplaires en matière d'établissement et d'intégration sont désormais disponibles sur le site web de VVP. Financé par Immigration, Réfugiés et Citoyenneté Canada (IRCC), le projet Pratiques exemplaires de VVP met en lumière des pratiques prometteuses en matière d'établissement et d'intégration des immigrants, dont l'efficacité est fondée sur des données empiriques. Il comprend des entrevues vidéo avec les personnes qui ont élaboré et qui administrent ces pratiques, ainsi que des dossiers d'information qui soulignent les aspects clés qui les rendent efficaces et novatrices.

Pratique mise en lumière

Programme alternatif coopératif d'épargne et de crédit

Organisation : Woveo

pied du Centre de convention de Halifax) pour les dates de la conférence. Le tarif est de 185,00 \$ par nuit pour une chambre studio simple/double, sous réserve de disponibilité. [Veuillez cliquer ici](#) pour réserver votre hébergement.



**DEVENEZ UN
COMMANDITAIRE
OU UN
EXPOSANT**

**Conférence
nationale
2025 de
Voies vers la
prospérité**

communications@p2pcanada.ca

www.voiesversprosperte.ca



À propos du programme : Le programme alternatif de crédit et d'épargne coopératifs de Woveo aide les nouveaux arrivants au Canada et les personnes défavorisées à se constituer un historique de crédit, à accéder à des crédits à faible coût et à améliorer leur stabilité financière. Le programme offre une plateforme numérique pour l'épargne et le prêt en groupe, fondée sur des modèles coopératifs familiers sur le plan culturel, tels que les associations rotatives d'épargne et de crédit (AREC). Sur la plateforme, les membres peuvent rejoindre ou créer des groupes de crédit ou d'épargne au sein de communautés de confiance, telles que des groupes sociaux, des associations privées ou professionnelles ou des organisations locales. Les remboursements des groupes de crédit sont communiqués à Equifax, une importante agence d'évaluation du crédit canadienne, ce qui permet aux membres d'établir des profils de crédit officiels. Les groupes d'épargne encouragent les contributions régulières en vue d'atteindre des objectifs financiers communs. Woveo propose également des crédits d'urgence sans intérêt, une protection contre les défauts de paiement et des partenariats avec des caisses populaires afin d'aider les membres éligibles à accéder à des prêts à faible taux d'intérêt. Fondée par des immigrants, Woveo s'associe à des fondations, des associations et des organisations afin de servir ses membres grâce à des outils financiers soutenus par leurs pairs. En combinant des modèles financiers coopératifs et des technologies modernes, Woveo contribue à promouvoir l'inclusion financière et favorise une intégration plus rapide dans le système financier canadien.

[Lire le dossier](#)

[Regarder la vidéo](#)

SÉRIE D'ATELIERS EN LIGNE



Voies vers la prospérité a lancé sa série annuelle d'ateliers virtuels en mai 2025. La série a lieu le deuxième mardi de chaque mois à 13h (heure de l'Est). Ces séances présentent les résultats des projets menés par VVP et ses partenaires, ainsi que des discussions sur des questions d'actualité qui suscitent un large intérêt. Restez à l'écoute pour plus de détails sur le prochain atelier!



Si vous n'avez pas pu assister à nos ateliers précédents sur La compréhension et la gestion de l'évolution des attitudes à l'égard des migrants et de l'immigration au Canada et Le soutien à la santé mentale des nouveaux arrivants, veuillez cliquer ici pour accéder aux enregistrements et aux présentations.



Partagez cet courriel



Partagez cet courriel



Partagez cet courriel

Contact us and follow us on social media / Contactez-nous et suivez-nous sur les médias sociaux



Funded by:

Financé par :



Immigration, Refugees
and Citizenship Canada

Immigration, Réfugiés
et Citoyenneté Canada

Pathways to Prosperity Partnership | c/o University of Western Ontario | London, ON N6A 5C2 CA

[Unsubscribe](#) | [Update Profile](#) | [Constant Contact Data Notice](#)



Try email marketing for free today!